
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 139/23-24 

「破危為機」領袖證書課程 

 

敬啟者： 

 

為提升學生團隊精神及培訓其領導才能，本校將推薦學生參與由香港青年協會舉辦的「破

危為機」領袖證書課程。有關活動詳情臚列如下：  

 

日      期 ： 四月十三日(星期六) 

時      間 ： 下午 2:00至下午 5:00 

地      點 ： 香港青年協會領袖學院（新界粉嶺馬會道 302 號） 

費      用 ： 
港幣 270元 

(完成課程及獲得證書後，將獲校方退回費用，以示鼓勵。) 

 

請於四月十二日(星期五)或之前將已簽妥之回條逕交林嘉駿老師，以便統籌辦理。如對上

述活動有任何疑問，請致電 2443 9899與林嘉駿老師或錢明榮老師聯絡。 

 

此致  

貴家長  

                                                      東華三院馬振玉紀念中學校長    

 

 

 

 

                      謹啟 

                                                                (陳妙霞) 

二零二四年四月十日 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                        東華三院馬振玉紀念中學                   班號:       

活動通告 139/23-24 

「破危為機」領袖證書課程 

 

敬覆者：本人為          班學生                 之家長，已知悉有關活動安排。本人 

 

 同意敝子弟參加「破危為機」領袖證書課程。同時，定當督促敝子弟於參加上述課程時，必須遵

從工作人員之帶領及指導。 

 
  不同意敝子弟參加上述課程。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署：__________________ 

家長姓名：__________________

學生聯絡電話︰__________________ 

 家長聯絡電話︰__________________ 

二零二四年     月      日 

請以  表示所選項目 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 139/23-24 

Hack the Crisis - Leadership Certificate Course 
 

10th April 2024 
 

Dear Parents 
 

Your child has been recommended to join the “Hack the Crisis - Leadership Certificate Course”. 
This workshop aims to enhance students’ team spirit and leadership skills. Your support and 
encouragement will be highly appreciated. Details of the course are as follows: 
 

Date : 13th April 2024 (Saturday) 

Time:  2:00pm - 5:00pm 

Venue : The HKFYG Leadership Institute (302 Jockey Club Road, Fanling, N.T.)  

Fee : 
$270 
(Our school will refund the admission fee to the student who 
completed and obtained the certificate as an encouragement.) 

 

Please return the signed reply slip to Mr. Lam Ka Jin by 12th April 2024 (Friday). Please feel free to 
contact Mr. Lam Ka Jin or Mr. Chin Ming Wing on 2443 9899 if you have any questions. 

 

Yours sincerely 
 
 
 
 

Chan Miu Ha 
Principal  
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 


